

## Referat af styrelsesmøde den 16.01.2024.

Tilstede: Susie, Henry, Elin (ref.)

1. Gensidig tjek ind
  2. Elin vælges til referent
  3. Ændring af mødedatoer: 27/2 til den 20/2, og 26/3 til den 19/3.
  4. Vores GF november 2024:
    - \* Lejeaftalen med Kosmopol er landet for både 1 og 2. november
    - \* Forslag til oplægsholder - Elin foreslår Mikkel Severin, gr. hans fokus på EQ, virksomhedsledelse, samt Micro-expressions... Vi kunne følge op med et mere klinisk fokus dagen efter evt. Henry og Susie kan godt se takterne i det. Elin kontakter kropsterapeutisk selskab i DP og hører om en reference til dag 2. Og skriver et udkast til mail, som Susie kan sende ud til SPS-KKP'erne.. for at høre hvad de siger..
    - \* Plan for aftale med teknikerne - Susie høre Jens, om han kan hjælpe til og hvor meget det vil dreje sig om.
    - \* Plan for aftale med dirigent. Susie kontakter Marie-Louise Knuppert og hører om hun vil kunne.
  5. Vores forslag til DPs GF i maj 2024
    - \* Tekst vedrørende "1 time svarer til 2 timer"- Susie har sendt udkast til rettelse, samt referencen til hvad der allerede står på DP's hjemmeside. Vi finpudser i fællesskab, og Susie sender et opdateret udkast (sessioner i stedet for timer, får tilføjet bredden af ekstra-udgifter som skal medregnes i en klientssession, m.v.)
    - \* Løn til styrelsen - Henry skriver et udkast til en mail der kan sendes til de andre sektioner, hvor vi også foreslår at fremsætte foreslaget sammen. Herefter sender Susie forespørgslen til Pædagogisk Psykologisk Sektion og Kommunalt ansatte Psykologers Sektion, og Henry sender til de resterende fem.
    - \* Arbejdsgivernes vilkår i tvister - Susie har været i dialog med Neela, og forfatter et udkast.
    - \* Plan for retssikkerhed PN - Elin kontakter to fra Psykolognævnet (de udpejede - for at høre deres faglige baggrund, udvælgelsen af dem, hvordan de bistår nævnet, samt hvordan de ser psykologernes retssikkerhed), samt en fra egne rækker der arbejder i tilsynet under Sundhedsministeriet (hvordan fungerer det?). Elin forsøger at samle trådene til et udkast til mødet den 13.02. Sender Henry udkast, så snart det forelægges.
    - \* Plan for klima som fokuspunkt for DP - Susie skriver et udkast, med et dobbelt fokus - foreningens og standens eget bidrag, såvel om hvordan vi kan hjælpe samfundet videre (som fx inkl. Hvordan kan man få folk til at ændre adfærd, og være handleorienterede? Hvordan kan man dæmpe klimaangst?)
  6. Nyhedsbrev i januar 2024 - med korrektion af nyhedsbrevet fra december (vi tilretter i fællesskab), samt med slides fra David Madsen. Susie sender et udkast.
  7. Punkter til dagsordenen den 30.01.: opfølgning på ovennævnte, med undtagelse af Psykologers Retssikkerhed, som først forventes klar den 13.02.
-

## Referat af styrelsesmødet den 30.01. 2024

**Deltagere:** Elin, Henry og Susie (ref.)

1. **Gensidigt tjek ind:** Det pointeres at aftalen er, at dagsorden med link til mødet og bilag til mødet sendes senest en uge før næste møde, så deltagerne kan nå at forberede sig.
2. **Susie vælges til referent**
3. **Vores GF november 2024:**
  - a. Marie-Louise Knuppert har godkendt at være dirigent. Hendes honorar er 12000 kr.
  - b. Mail sendt til teknikerne, der endnu ikke har vendt tilbage
  - c. Oplægsholdere: Flere forskellige oplægsholdere i spil. Vi orienterer os alle i de tilsendte emner og personer.
4. **Vores forslag til DPS GF**
  - a. Mulighed for deltidskontingent til psykologer, der arbejder under 20 timer/ugt. Testen er skrevet. Vi afventer bestyrelsens stillingtagen.
  - b. Rettighed om økonomiske bistand advokater til medlemmer der er arbejdsgivere – i tilfælde af faglig konflikt – Det drejer sig også om tilfælde, hvor Psykologforeningen er part i konflikten. Elin sender udkast til vedtægtsændring.
  - c. Løn til sektionsstyrelsen – Ledersektionen har meldt tilbage, at de ikke støtter forslaget, men at de ønsker mere bistand til faglig administration. Susie fortsætter dialog med dem. Og Henry kontakter de resterende sektioner, jf. aftale.
  - d. Forslag til DPS- handleplan: Klima som fokuspunkt. Susie tilføjer nogle argumenter til sin tekst. Til gennemsyn på næste styrelsesmøde, før det sendes ind.
  - e. Retssikkerhed for psykologer, der får sag i Psykolognævnet. Elin har kontaktet psykologer i Psykolognævnet, og tager videre kontakt, for at høre synspunkter på emnet, før hun skriver forslag og sender til Henry. Foreløbigt udkast forventes klar til den 13/2.
5. **Nyhedsbrev februar:** Susie tilretter tekst om bøden i bogføring m.v. og sender nyt udkast til Nyhedsbrev til gennemsyn. Der vil blive afholdt virtuelle møder mhp gensidige supervisionsgrupper, henholdsvis den 18. april og den 25. september, hvilket annonceres i nyhedsbrevet.
6. **LFU:** Susie gensender forslag til tekst til hjemmesiden (ift. tesen om at 1 session lig med 2 timers forberedelse) og videresender mail med standardsamtalen.
7. **Næste styrelsesmøder:** 13. og 20. februar. Vores forslag til DP har førsteprioritet. Vi følger op på punkterne fra i dag. Andre punkter, der skal ses på senere er: Forberedelse af LFU-møder, fordeling af økonomi mellem kredse, til præsentation den 5/4 på KKP-mødet.
8. Evt.: Henry træder ind i stedet for Elin ved KKP-mødet den 4. oktober.